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Zápis z 5. zasedání Komise pro regionální a mezinárodní spolupráci 

Přítomní členové komise: Ing. Dagmar Zvěřinová – starostka města a předsedkyně komise, 
Ing. Zdeněk Bervid, Mgr. Reda Ifrah, p. Vratislav Knoflíček, 
Mgr. Zdeněk Navrátil, p. Miloslav Odvárka, Mgr. Zbyněk Vintr 

Omluvení členové komise: MUDr. Marie Košťálová, RNDr. Jan Filipenský, CSc. 

Dále přítomni: p. Václav Košťál 

Datum a místo konání: 6. srpna 2012, kancelář starostky města 

Program: 
1. Participace města na „5. celostátní setkání mládeže“ ve Žďáře nad Sázavou v termínu 14.-19. 

srpna 2012. 
2. Informace o přípravě cyklostezky Žďár nad Sázavou – Nové Město na Moravě 
3. Informace o přípravě Místní akční skupiny „Santiniho Žďársko“ 
4. Pozvání na partnerskou návštěvu do německého města Schmölln 

ad 1. 
Předsedkyně komise přednesla návrh na spoluúčast úhrady nákladů na ubytování představitelů 
církve v rámci 5. celostátního setkání mládeže ve Žďáře nad Sázavou v termínu 14.-19. srpna 
2012 v hotelu Tálský mlýn. 
Celkové náklady na výše uvedené ubytování představují částku 70.000 Kč, přičemž polovinu 
těchto nákladů by uhradil Krajský úřad Kraje Vysočina. 
Tajemník komise informoval přítomné členy o zůstatku finančních prostředků ve výši 102.313 Kč 
na položce „Mezinárodní partnerství“. 
Usnesení 
Komise pro regionální a mezinárodní spolupráci po projednání schvaluje úhradu nákladů na 
ubytování představitelů církve ve výši 35.000 Kč v Hotelu Tálský mlýn při 5. celostátním setkání 
mládeže v termínu 14.-19. srpna 2012 z položky „Mezinárodní partnerství“. 

ad 2. 
Starostka města informovala komisi o přípravě cyklostezky Žďár nad Sázavou – Nové Město na 
Moravě. Hlavním problémem v přípravě trasy je fakt, že na zamýšleném území na trase Lhotka – 
Žďár nad Sázavou je 60 vlastníků pozemků, z nichž někteří nesouhlasí s omezením zemědělské a 
lesnické činnosti na daném území. Původním záměrem byla cyklostezka, s tím, že bude vyloučena 
jiná doprava, než cyklistická. CHKO Žďárské vrchy se vyjádřil v záporném smyslu, neboť 
zamýšlená trasa se dotýká území s nejvyšším pásmem ochrany. Obec Vysoké zaslalo našemu 
vedení města písemné vyjádření, že nebude souhlasit s případným prodejem nebo směnou 
pozemků. Ing. Zvěřinová uvedla variantu vedení cyklostezky přes místní části Mělkovice a 
Veselíčko, přičemž i v tomto úseku jsou majitelé pozemků, kteří nesouhlasí s prodejem nebo 
směnou pozemků. Předsedkyně komise zajistí, aby se k uvažovanému záměru vyjádřili všichni 
oslovení majitelé pozemků, aby mohlo být dále postoupeno v jednání a vytipování trasy 
cyklostezky. Ing. Zvěřinová informovala, že bude vyvoláno jednání se zástupci Nového Města na 
Moravě na možném přetrasování zamýšlené cyklostezky. 

ad 3. 
Starostka města seznámila přítomné členy s účelem a podstatou založení místní akční skupiny 
„Santiniho Žďársko“ (dále jen MAS). Založení této skupiny je v jednání se skupinou starostů 
v pověřeném území, kteří o její založení projevili zájem z důvodů možného žádání dotací 
z programu „Obnova venkova“. Aktivními zástupci obcí pro vznik MAS jsou zástupci obcí v jižní 
části pověřeného území města Žďár nad Sázavou. Vedení města považuje za podstatné začlenit 
do této MAS také obce v severní části pověřeného území. Podmínkou vzniku a existence takové 
MAS je počet obyvatel nad 10.000 osob, z tohoto důvodů je potřebné členství města Žďár nad 
Sázavou. Příspěvek města by činil 12 Kč na obyvatele, což předsedkyně komise označila jako 
příspěvek, kterým město splní svoji regionální funkci v pověřeném území. V jednání je sídlo MAS, 
starostka města obeznámila přítomné členy, že vedení města nesouhlasí, aby sídlem této MAS 
bylo město Žďár nad Sázavou. Dalším úskalím připravované zakládající listiny je požadavek 
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z obcí, aby město Žďár nad Sázavou nemohlo v budoucnu vystoupit z této MAS, což je v rozporu 
s platným zněním zákona O obcích. 
Mgr. Navrátil vysvětlil účel a smysl vytvoření MAS, kterým je synergie mezi neziskovými 
organizacemi, podnikateli a dotčenými obcemi. 
Mgr. Ifrah uvedl, že stěžejním účelem MAS „Santiniho Žďársko“ by nemělo být pouze možné 
získání dotací, ale především zahájení užší spolupráce s obcemi v administrativně pověřeném 
území města. 
Starostka vysvětlila, že členství města v MAS není v tuto chvíli odsouhlaseno zastupitelstvem 
města, zakladatelská smlouva bude projednána na řádném jednání zastupitelstva v září 2012. 

ad 4. 
Vedení města obdrželo pozvánku na návštěvu německého partnerského města Schmölln u 
příležitosti konání městských slavností v termínu 14.-16. září 2012. Německé partnerské město 
bude osloveno s žádostí o zaslání programu výše uvedených slavností. 
Usnesení 
Komise doporučuje radě města schválit účast zástupců města a člena komise Mgr. Zbyňka Vintra, 
při návštěvě partnerského města Schmölln u příležitosti konání tamních městských slavností 
v termínu 14-16. září 2012. 
 
 

Zapsal: Václav Košťál 

Dne: 6.8.2012 

Předsedkyně komise:

 


